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A bizottság tagjai közűi jelen vannak: Gulyás Gergely Kristóf elnök, Varga Dániel alelnök, Dr. Kun János 
bizottsági tag, Tímár Gyula bizottsági tag, Wehner Kristóf bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Bartos Diána Petra aljegyző, dr. Láng Orsolya aljegyző, Nagy Kitti főépítész, 
Légárné Gulyás Rita, a Városüzemeltetési és Beruházási Iroda vezetője, Petrovitsné Fehér Judit, a 
Gazdasági Iroda vezetője, Szincsák István, a Szociális és Intézménytámogatási Iroda vezetője, 
Brezovszki Adrienn Erika, a Költségvetési Csoportvezetője, Diganigz Patrícia ügyfélszolgálati ügyintéző, 
Farkas Dávid informatikus, Kovács Orsolya zöldfelületi referens, dr. Printz János Károly könyvvizsgáló, 
Gálné Kis Mária Zsuzsanna, a Ruszwurm Kft. ügyvezetője, dr. Fodróczy Géza ügyvéd (Ruszwurm Kft.)

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

9:10 óra 

10:33 óra 

Péterfi Annamária

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság öt fővel 
határozatképes, és az ülést megnyitotta. Az ülést megelőzően két tag jelezte, hogy nem fog részt venni 
a bizottság ülésén. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Varga Dániel alelnök urat.
Ismerteti, hogy a napirendi javaslathoz érkezett még 13 db sürgősségi előterjesztés. A napirendi 
javaslat kiosztásra került minden bizottsági tag részére írásban, amely javaslatot tesz arra, hogy a 
sürgősségi előterjesztéseket milyen sorrendben tárgyalják meg.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a sürgősségi előterjesztések napirendre vételére 
vonatkozó javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
167/2023. fVL 21J GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a 2023. június 21 -i ülésének napirendjére felveszi az

- A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 22/2022. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítása 
(2. napirendi pont),

- A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti 
tervének elfogadása (24. napirendi pont),

- A Budavári Média Kft. ügyvezetőváltás (25. napirendi pont),
- A Szentháromság téri zöldfelületi fejlesztés tervezése (26. napirendi pont),
- Az Országház utca 9. számú ingatlan optikai kábellel történő ellátása érdekében optikai 

hálózat terveztetése és engedélyeztetése, valamint a hálózat fizikai kiépítésére irányuló 
beruházás megvalósítására történő felhatalmazás a Budavári Kapu Kft. részére (27 
napirendi pont),
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- A Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség és 
Természetvédő Budavári Polgárőrség egyedi támogatási kérelme elbírálása (28. 
napirendi pont),

- A Budapest I. Kerületi Népjóléti Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelem 
elbírálása (29, napirendi pont),

- Önkormányzati támogatásból önkormányzati tulajdonú ingatlanban megvalósuló nyári 
táborok (30. napirendi pont),

- A Közép-Budai Tankerületi Központ 2023/2024-es tanévre nyújtott támogatása (31. 
napirendi pont),

- A 1013 Budapest, Attila út 59. A-B sz. alatti társasház egyedi támogatási kérelme 
elbírálása (32. napirendi pont),

- A Gazdasági és Jogi Bizottság és a Budavári Kapu Kft. Felügyelő Bizottságának személyi 
változásai (33. napirendi pont),

- A „Budavári Önkormányzat által üzemeltetett térfigyelő rendszer karbantartási és 
hibajavítási munkái" tárgyú beszerzési eljárás (35. napirendi pont),

- A Mány külterület 0185/12 hrsz alatti ingatlanon fennálló végrehajtási jog egyezség 
keretében történő törlése iránti kérelem (39. pont)

tárgyú sürgősségi előterjesztéseket.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: következik a napirendi sorrend megállapítása. A kiosztott napirendi 
javaslathoz képest javasolja, hogy „A Gazdasági és Jogi Bizottság és a Budavári Kapu Kft. Felügyelő 
Bizottságának személyi változásai" tárgyú napirendi pontot nyilvános ülésen tárgyalják, ugyanis egyik 
érintett sem kérte a zárt ülés tartását. Javasolja, hogy ezt az előterjesztést 33. pontként, az „Egyebek" 
napirend pontot pedig et 34. napirendi pontként tárgyalják meg.
A kiosztott sorrend szerinti 35., 37. és 39. pontok kapcsán szavazniuk kell arról, hogy valamennyit zárt 
ülésben tárgyalják meg.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az ,„,A Budavári Önkormányzat által üzemeltetett 
térfigyelő rendszer karbantartási és hibajavítási munkái" tárgyú beszerzési eljárás"" tárgyú előterjesztés 
zárt ülésen történő tárgyalására vonatkozó javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
168/2023. (VI. 21.1 GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a 2023. június 21-i ülésén az ,„,A Budavári Önkormányzat által 
üzemeltetett térfigyelő rendszer karbantartási és hibajavítási munkái" tárgyú beszerzési 
eljárás" tárgyú előterjesztés megtárgyalására zárt ülést rendel el.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: szavazásra tette fel az „A 1016 Budapest, Krisztina tér 8. szám alatti 
ingatlan ügye és a 639/2022. (XII. 15.) önkormányzati határozat módosítása" tárgyú előterjesztés zárt 
ülésen történő tárgyaláséra vonatkozó javaslatot.
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A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
169/2023. (VI. 21.1 GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről
A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a 2023. június 21-i ülésén az „A 1016 Budapest, Krisztina tér 8. 
szám alatti ingatlan ügye és a 639/2022. (XII. 15.) önkormányzati határozat módosítása" tárgyú 
előterjesztés megtárgyalására zárt ülést rendel el.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: szavazásra tette fel az „A Mány külterület 0185/12 hrsz alatti ingatlanon 
fennálló végrehajtási jog egyezség keretében történő törlése iráni kérelem" tárgyú előterjesztés zárt 
ülésen történő tárgyalására vonatkozó javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
170/2023. (VI. 21.1 GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a 2023. június 21-i ülésén az „A Mány külterület 0185/12 hrsz 
alatti ingatlanon fennálló végrehajtási jog egyezség keretében történő törlése iránti kérelem" 
tárgyú előterjesztés megtárgyalására zárt ülést rendel el.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: szavazásra tette fel a napirendi javaslatot a fenti módosításokkal együtt.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
171/2023. M. 21.1 GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a 2023. június 21 -i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II.
28.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 22/2022. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Tímár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

3. Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2023. (VI. 6.) „Afás 
szárú növények és zöldfelületek védelméről és a fakivágás helyi szabályairól" szóló 
rendeletének eltérő szöveggel történő hatálybaléptetése, és a korábbi, azonos tárgyú 
rendelet hatályon kívül helyezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek 
használatáról szóló 18/2020. (X. 7.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. Az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

7. A parkolóhely-létesítési kötelezettségről szóló rendelet elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

8. A partnerségi egyeztetés szabályairól szóló rendelet elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

9. Az Úri utca 6. 1/12. szám alatti ingatlan Borsos Miklós Lakásmúzeumként történő 
működtetése
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Tímár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

10. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

11. Az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére történő 
pályázat kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

12. A humán papillomavirus elleni védőoltás támogatása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

13. A középiskolai tanulmányokat folytató tanulók iskolába járásának támogatása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

14. Az idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatás biztosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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15. A Tábor utca 1 -3-5. sz. alatti ingatlanok előtti támfal és zöldfelület rendezése 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

16. Az Attila Közhasznú Alapítvány 2022. évi támogatási szerződésének módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

17. A Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

18. Budavári Állatvédelmi Program és Intézkedési Terv megvalósítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

19. A "Ballagó erdő" pilot megvalósítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

20. Lépcsőzz az egészségedért kampány megvalósítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

21. A Flattyú utcára telepítendő mozgatható tartóedények és növények beszerzése
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán képviselő

22. A fővárosi fenntartású nyilvános illemhelyeken bankkártyás fizetési mód biztosításának 
kezdeményezése
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

23. A Várlejtőn, az ún. fedett lépcsőről megközelíthető 14208 hrsz-ú, jelenleg névtelen 
közpark Carlile Aylmer Macartney-ről történő elnevezése
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

24. A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti 
tervének elfogadása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

25. A Budavári Média Kft. ügyvezetőváltása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

26. A Szentháromság téri zöldfelületi fejlesztés tervezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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27. Az Országház utca 9. számú ingatlan optikai kábellel történő ellátása érdekében optikai 
hálózat terveztetése és engedélyeztetése, valamint a hálózat fizikai kiépítésére irányuló 
beruházás megvalósítására történő felhatalmazás a Budavári Kapu Kft. részére
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

28. A Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség és Természetvédő 
Budavári Polgárőrség egyedi támogatási kérelme elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

29. A Budapest I. Kerületi Népjóléti Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelem 
elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

30. Önkormányzati támogatásból önkormányzati tulajdonú ingatlanban megvalósuló nyári 
táborok
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, ZsitnyákJános képviselők

31. A Közép-Budai Tankerületi Központ 2023/2024-es tanévre nyújtott támogatása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

32. A1013 Budapest, Attila út 59. A-B sz. alatti társasház egyedi támogatási kérelme elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

33. A Gazdasági és Jogi Bizottság és a Budavári Kapu Kft. Felügyelő Bizottságának személyi 
változásai
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

34. Egyebek

Zárt ülésen:

35. A „Budavári Önkormányzat által üzemeltetett térfigyelő rendszer karbantartási és 
hibajavítási munkái" tárgyú beszerzési eljárás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

36. A RUSZWURM Cukrász és Vendéglátóipari Kft. által adott egyezségi ajánlat
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

37. A 1016 Budapest, Krisztina tér 8. szám alatti ingatlan ügye és a 639/2022. (XII. 15.) 
önkormányzati határozat módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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38. A1015 Budapest, Toldy Ferenc u. 14. TE. 1 szám alatti lakásra fennálló tartozás rendezése 
iránti részletfizetési kérelem
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

39. A Mány külterület 0185/12 hrsz alatti ingatlanon fennálló végrehajtási jog egyezség 
keretében történő törlése iránti kérelem
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 
28.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: érkezett két előterjesztői módosító indítvány polgármester asszony 
részéről.
Jelezte, egy módosító csomagot javasol elfogadni a bizottsági tagok számára, amivel kapcsolatban 
előzetesen kérdések merültek fel. A holnapi képviselő-testületi ülésre több olyan előterjesztés is 
érkezett be, aminek költségvetési vonzata van. Mivel az önkormányzat szeptember végéig nem tart 
újabb képviselő-testületi ülést, ezért ez azt jelentené, hogy ha a mostani képviselő-testületi ülésen 
ezeknek a költségvetési vonzatát nem tennék a költségvetésben felhasználhatóvá, akkor lényegében 
októberig ezeknek a programoknak a megvalósítása nem kezdődhetne el. Javasolja, hogy a 
költségvetési vonzattal rendelkező napirendi pontok esetén menjenek előre, és tegyék elérhetővé a 
költségvetésben ezeknek az összegeknek a felhasználását.
A Budapest Attila út 59. A-B szám alatti társasháznak van egy egyedi támogatási kérelme, aminek az 
elbírálásáról dönteni fog a képviselő-testület a holnapi napon, melyhez az Általános tartalék terhére 2 
495 000 Ft-ot kérvényeztek az előterjesztésben. Kérdezi irodavezető asszonytól, hogy mi a cél sor, mire 
csoportosítsák át ezt a 2 495 000 Ft összeget.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: a képviselő úr által a tegnapi napon eljuttatott sürgősségi 
előterjesztéssel kapcsolatosan az ott lévő 7 db tételnek a költségvetésbe való bedolgozása megtörtént, 
a holnapi nap folyamán egységes szerkezetben tudják átadni a képviselő-testületnek. A feltett 
kérdésére a válasz az Általános tartalék és a 4/b. tábla K512 sora, a nonprofit szervezetek támogatása 
a célsor.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: meglepte, hogy irodavezető asszony szerint 8 db átvezetés kell, mert neki 
13 darab átvezetés van felírva, amit meg kell, hogy ejtsenek. Szeretne inkább végigmenni rajtuk, és egy 
bizottsági módosítóval dönteni erről.
A második kérdése a Közép-Budai Tankerületi Központ támogatása. 30 millió Ft-ot szeretne adni a 
képviselő-testület, ha erről döntés születik. Kérdezi, hogy melyik sorról melyik sorra kell 
átcsoportosítaniuk, ha van ilyen átcsoportosítás! igény.

Petrovitsné Fehér ludit irodavezető: nem látott kérvényt a tan kerület részéről.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: előterjesztés érkezett.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: de a támogatást kérni kell, csak akkor adható támogatás. Nem 
látott a tankerület részéről támogatás kérést.
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Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ahogyan az elején említette, előre mennek a tervezésben, tehát minden 
olyan előterjesztésnek a költségvetési lehetőségeit meg szeretnék adni a bizottságban, amiről esetleg 
a holnapi napon a képviselő-testület dönteni fog. Összeírta az összes ilyen döntési javaslatot, és abból 
szeretné ezeket módosítóként bevinni most a bizottság elé.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: akkor az Általános tartalékról a 4/b. tábla K506-os rovatára lenne 
az átcsoportosítás központi költségvetési szerv részére.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a következő kérdése az állatvédelmi programban található 2 darab 
chipleolvasóhoz kapcsolódik. Az üzemeltetési céltartalékok - állatvédelmi intézkedések sorról történne 
meg a 60 ezer Ft-nak az átcsoportosítása. Kérdése, hogy mi a célsor.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: ez egy beruházási beszerzés lenne, a Polgármesteri Hivatal 
szerezné be, hiszen az egyik az ügyfélszolgálaton lenne, a másik a Czakó utcán. Nem volt számára 
világos, hogy ki szerzi be a két eszközt. Ha a Polgármesteri Hivatal, akkor finanszírozási kiadással és az 
5. táblába kerülne, mint beruházási beszerzés.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: tehát akkor az 5. táblában egy új beszerzési sorként kerülne feltüntetésre. 
A következő ugyanez az előterjesztés, kutyás képzések. Kutyás képzéseket szeretne szervezni az 
önkormányzat. Ez az állatvédelmi programnak a megvalósítása. Az állatvédelmi programról már 
szavazott a képviselő-testület egyszer, és támogatta is az. Itt 1 millió Ft-ot szeretne átcsoportosítani 
majd a döntés. Az Állatvédelmi Témahéthez kapcsolódóan az I. kerületi oktatási intézményekkel 
együttműködve diákoknak, illetve kutyatartóknak szóló képzés szervezése történne meg, és a Kulturális 
Nonprofit Kft. lenne felkérve a szervezésre és koordinálása.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: kérdezi, hogy mi lesz a támogatás formája a Kulturális Nonprofit 
Kft-nél.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: hajói látta, akkor most készült egy in-house szerződés az önkormányzat 
és a Kulturális Nonprofit Kft. között, és ha jól sejti, akkor ennek a szerződésnek a keretein belül lenne 
majd a pénz átadva.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: kérdezi, hogy vállalkozási szerződésre gondol-e elnök úr

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: igen.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: akkor az Általános tartalék a fedezete.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: nem, az állatvédelmi intézkedések céltartalék rovat a fedezet.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: a célsor a K337-es és K351 -es rovat a 4/b. mellékletben.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ugyanebből a programból tájékoztató füzet készítése, kutyás kisokos. Itt 
a Média Kft.-nek lenne szintén vállalkozási szerződése. Véleménye szerint akkor ugyanígy a K337-es és 
a K335-ÖS sorokra kerülne át az összeg.
Együttműködés a kutyabarathelyek.hu-t üzemeltető MateWorks Kft-vel. Az előterjesztés szerint szintén 
csak a Média Kft. lenne felkérve, így ha jól sejti, ugyan ezek a sorok érintettek.
A Borsos Miklós Lakásmúzeum üzemeltetésével kapcsolatban szintén a Kulturális Nonprofit Kft. az 
érintett. Egy megerősítő jelzést kér, hogy ugyanezek a sorok érintettek. A Borsos Miklós Lakásmúzeum
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üzemeltetésével kapcsolatos előterjesztésről van szó, ami az Általános tartalék terhére 4 millió Ft-ot 
adna a Kulturális Nonprofit Kft-nek a tárlat fenntartására.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: támogatási szerződés keletében gondolná ezt a támogatást.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: úgy tudja, hogy a Kft. támogatásának jelenlegi struktúrája megváltozna, 
tehát nem támogatási és vállalkozói szerződés lenne, hanem egy in-house szerződéssel egységesen 
lenne mindegyik kezelve, kivéve nyilván a kötelező kulturális feladatokat. Mivel ez nem egy kötelező 
kulturális feladat, ezért az in-house szerződés keretein belül történne ez is, de nyilván irodavezető 
asszonynál van a szakértelem.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: információt kér elnök úrtól, hogy a Borsos Lakésmúzeummal 
kapcsolatos 4 millió Ft-ot, ami az előterjesztésben szerepel, mire fogjak fordítani.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a döntés 2. pontja értelmében a Lakásmúzeum üzemeltetési költségeire. 
Mindenre, ami az üzemeltetéshez tartozik.

Petrovitsné Fehér ludit irodavezető: kérdezi, hogy bérre, villanyra, közüzemi költségekre-e. Nem láttak 
részletes költségvetést, ami hiányzott ahhoz, hogy el tudják dönteni, hogy mire lesz ez a 4 millió Ft 
felhasználva. Azért bizonytalanok most, mert a jelenlegi formában két szerződés van; az egyik egy 
támogatási szerződés, illetve van egy vállalkozási szerződés. Kérdezi, hogy ez a 4 millió Ft hová fér bele. 
Amit elnök úr említett, az a jövő, tehát az egységes szerkezet még előttük van; most kellene a 
költségvetésben elhelyezni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: az a kérdés, hogy lesz-e egy egységes szerkezetű in-house szerződés a 
céggel, amiről a döntés végrehajtását megelőzően fog dönteni a képviselő-testület. Fia van egy új 
szerződés, akkor nyilván aszerint kell majd üzemelnie a Kft-nek. Fia előre gondolkoznak, akkor az 
egységes szerkezet szerinti, vagyis az in-house szerződés szerinti sorra lenne érdemes 
átcsoportosítani.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: akkor a célsor a K337-es és a K351-es sorok a 4/b. mellékletben.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a következő a karácsonyi vásár programjának megvalósítása. Az Általános 
tartalék terhére a Mára! Közalapítvány kapna 5 millió Ft-ot. Itt van egyedi támogatási kérelem. Kérdezi, 
hogy melyik sorra kerülne át.

Petrovitsné Fehér ludit irodavezető: a célsor a 4/b. melléklet K512-es civil szervezetek sora.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: figyelmeztető táblák kihelyezése a „Lépcsőzz az egészségedért" program 
keretein belül. Szintén a Média Kft. helyezné ezeket ki 600 ezer Ft értékben. Fia jól véleményezi, akkor 
a célsor a K337-es és K351-es sor lesz. Az előterjesztések között fellelhető a Média Kft.-nek az üzleti 
terve és az ezzel kapcsolatos költségeknek a cég részére történő biztosítása. A korábban tervezetthez 
képest egy megemelt összegről van szó, ezért ennek az átcsoportosítását is át kell vezetni a 
költségvetésen. Kérdezi, hogy az Általános tartalék terhére hova kerüljön ét.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: megjegyzi, hogy az Általános tartalék van valóban fedezetként 
megjelölve, de az Egyéb céltartalékok 35. során 95 millió Ft áll rendelkezésre a Média Kft. alapításéra 
és üzemeltetésére. Tehát ott 95 millió Ft jelenleg rendelkezésre áll, ezért nem az Általános tartalékról, 
hanem innen csoportosítana át.
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Gulyás Gergely Kristóf, elnök: elfogadja irodavezető asszonytól. Kérdezi, hogy a Céltartalékról melyik 
sorra kerüljön át; a K337-es és K351-es legyen-e ugyanúgy.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: igen. Kérdezi, hogy a 600 ezer Ft is mehet-e erről a sorról, az Egyéb 
céltartalék 35. soráról.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: úgy gondolja, hogy igen. Kérdezi, hogy az elmondottakkal kapcsolatban 
van-e valakinek kérdése, hogy ezekre miért van szükség, elmagyarázza-e részletesebben, hogy mi is 
történt az elmúlt pár percben.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: úgy gondolja, hogy amiről elnök úr beszélt, az külön napirendi pont lesz. 
Majd akkor visszatérnek rá.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a bizottságuknál talán nem mindegyik fog most megjelenni; a képviselő
testület fog ezekről dönteni, de igen.

Petrovitsné Fehér Judit, irodavezető: a közérthetőség miatt kérdezi, hogy a polgármester asszony 
előterjesztéséhez benyújtott két módosító indítvánnyal együtt lenne-e az egy egységes csomag, amit 
most képviselő úr felsorolt.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kéri, hogy ez a bizottsági módosító külön módosító legyen, tehát ne 
előterjesztői módosítóként kerüljön be, hanem külön bizottsági módosítóként szavazzon róla a 
bizottság.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: igen, de ráépülve polgármester asszonynak a módosítójára.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: igen, hiszen az előterjesztői módosító indítvány automatikusan részét 
képezi az előterjesztésnek.

Petrovitsné Fehér Judit, irodavezető: így van, és akkor azokkal a számokkal együtt egységesen, ezekkel 
a módosítási javaslatokkal készüljön el holnapra.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: az imént mondta, hogy nem egységesen, mert nem azt szeretnék, hogy 
polgármester asszony előterjesztőként módosítsa ezt, hanem azt szeretné, hogy ez bizottsági 
módosítóként szerepeljen a holnapi testületi ülésen, tehát külön szavazzanak arról, hogy a Gazdasági 
ésjogi Bizottságnak van egy benyújtott módosító indítványa. Fia befogadja polgármester asszony, akkor 
is lesz egy benyújtott módosító indítvány.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: rendeleti formában elő kell készíteni a holnapi napra. Neki 
egyetlen egy rendelet-tervezete lesz, ha ezt a mai nap folyamén bedolgozza a rendeletbe.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: most bizottságként fognak arról dönteni, hogy ezeket a módosításokat 
szeretnék a testület elé javasolni. Azt, hogy ebből polgármester asszony mit fogad be és mit nem, nem 
látja. Készül egy módosító indítvány a bizottság nevében.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: véleménye szerint ugyanarról beszélnek.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: lehet, de azért mondja el ezt, mert nem tudja, hogy minden sort be fog- 
e fogadni a polgármester asszony. Ha nem, akkor nyilván külön kell szavazniuk azokról a részekről,
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amiket nem fogad be, ezért szeretné azt, hogy ez külön módosító csomagként legyen benyújtva a 
bizottság nevében a képviselő-testület számára.

Dr. Kun lános, bizottsági tag: úgy tudja, hogy van egy költségvetési módosító, amit polgármester 
asszony terjeszt be, és van egy költségvetési módosító, amit a jobboldali képviselők terjesztenek be. 
Kérdezi, hogy rosszul tudja-e.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: rosszul tudja képviselő úr; szeretné, ha figyelmesebben elolvasná 
legközelebb az előterjesztéseket. Polgármester asszony előterjesztése egy rendeletmódosítás, a 
jobboldali képviselők előterjesztése pedig egy határozat azzal kapcsolatban, hogy milyen 
rendeletmódosítás készüljön a jövőben. Az egyik egy rendeletmódosítás, a másik egy határozat.

Petrovitsné Fehér ludit, irodavezető: 5 perc technikai szünetet kér.

Az elnök szünetet rendelt eí 

SZÜNET UTÁN:

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a szünet előtt megfogalmazott egy módosító csomagot.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a szóbeli módosító indítványban foglaltakat.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
172/2023. (VI. 21 ú GIB határozata
képviselői módosító indítványról a „Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú 
előterjesztés vonatkozáséban

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Gulyás Gergely Kristóf elnök 
„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő, előterjesztői módosító 
indítványokkal kiegészített rendeletalkotási javaslathoz benyújtott módosító indítványát az 
alábbiak szerint:

Megnevezés Kiinduló sor Cél sor Összeg (e Ft)
1013 Budapest, Attila út 59. 

A-B sz. alatti társasház
Általános tartalék K512 2 495

Közép-Budai Tankerületi 
Központ 2023/2024-es 

tanévre nyújtott támogatás
Általános tartalék K506 30 000

2 db chip-leolvasó

Üzemeltetési
Céltartalékok
Állatvédelmi
intézkedések

5. tábla új sor 
(Hivatal) 60
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kutyás képzések

Üzemeltetési
Céltartalékok
Állatvédelmi
intézkedések

K337, K351 1 000

tájékoztató füzet - kutyás 
kisokos

Üzemeltetési
Céltartalékok
Állatvédelmi
intézkedések

K337, K351 2 000

együttműködés a 
kutyabarathelyek.hu-t 

üzemeltető Mateworks Kft.- 
vel

Üzemeltetési
Céltartalékok
Állatvédelmi
intézkedések

K337, K351 1 270

Borsos Lakésmúzeum 
üzemeltetési költség

Általános tartalék K337, K351 4 000

Karácsonyi vásár 
programjainak megvalósítása

Általános tartalék K512 5 000

figyelemfelhívó táblák - 
Lépcsőzz az egészségedért

Céltartalék
(35.sor)

K337, K351 600

Népjóléti Közalapítvány 
idősek támogatása

K48 25000 eFt 
általános tartalék 

3500 eFt
K512 28 500

Népjóléti Közalapítvány - 
bérlet támogatás

Általános tartalék K512 47 805

Média Kft. Céltartalék
(35.sor) K337, K351 88 940

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot a fenti módosításokkal.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
173/2023. (VI. 21.) GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő, előterjesztői módosító indítványokkal 
kiegészített rendeletalkotási javaslatot a 172/2023. (VI. 21.) GJB határozatban foglalt 
módosítással.
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2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 22/2022. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
174/2023. ÍVI. 21.) GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 22/2022. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról szóló 22/2022. (XI. 
24.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

3. Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
175/2023. ÍVI. 21 j GiB határozata
az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek a „Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.
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4. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2023. (VI. 6.) „A fás 
szárú növények és zöldfelületek védelméről és a fakivágás helyi szabályairól" szóló 
rendeletének eltérő szöveggel történő hatálybaléptetése, és a korábbi, azonos tárgyú rendelet 
hatályon kívül helyezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, alelnök: jelzi, hogy úgy tudja csak támogatni a rendeletmódosítást, ha a Városfejlesztési, 
Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság módosító javaslatával fogadják el, és a bizottság azt is 
magáénak érzi.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kéri, hogy ismertesse alelnök úr, hogy mi volt a bizottság módosító 
indítványa.

Varga Dániel, alelnök: a bizottság módosító javaslata az volt, hogy a rendelet-tervezet a 3. §-a kerüljön 
törlésre. Tehát a „Nem lép hatályba a fás szárú növények és zöldfelületek védelméről és a fakivágás 
helyi szabályairól szóló 21/2023. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 26. §-a." sor kerüljön törlésre.

Dr. Kun János, bizottsági tag: nem tudta követni. Kéri alelnök urat, hogy ismételje el, hogy mit akar 
törölni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: képviselő úr ismeri a rendelet szövegét, szavazott már róla, elérhető 
számára a rendelet. Nyilván felkészülten érkezett a bizottság ülésére, tehát előtte is megvan nyitva a 
rendelet azon a laptopon, amit a hivataltól kapott a képviselői munkájának az ellátására. Ugyanúgy meg 
tudja nézni ezt a rendeletet, mint bárki más.

Dr. Kun lános, bizottsági tag: meg tudná nézni, de Varga Dániel szájából sokkal jobban megértené. Ha 
nem kap választ, akkor nem kap választ, és akkor nagyon szomorú lesz. De Varga képviselő úr biztosan 
el tudja mesélni.

Varga Dániel, alelnök: semmit nem szeretne törölni a rendeletből, a polgármester asszony szeretne 
törölni a rendeletből két szakaszt, amit korábban belerakott. Ezt nem tudja támogatni. Egyébként 
polgármester asszony előterjesztésében a kifejtésben pontosan szerepel, hogy mit kíván törölni. Ha 
elolvassa képviselő úr az előterjesztést, akkor ezt láthatja. Jómaga ezt nem kívánja törölni, erre tesz 
javaslatot.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel Varga 
képviselő úr módosító indítványát.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
176/2023. ÍVI. 21 ú GIB határozata
képviselői módosító indítványról a „Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testületének 21 /2023. (VI. 6.) „A fás szárú növények és zöldfelületek védelméről és a fakivágás 
helyi szabályairól" szóló rendeletének eltérő szöveggel történő hatálybaléptetése, és a korábbi, 
azonos tárgyú rendelet hatályon kívül helyezése'" tárgyú előterjesztés vonatkozásában

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Varga Dániel képviselő „Budapest I.
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Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2023. (VI. 6.) „A fás szárú növények 
és zöldfelületek védelméről és a fakivágás helyi szabályairól” szóló rendeletének eltérő 
szöveggel történő hatálybaléptetése, és a korábbi, azonos tárgyú rendelet hatályon kívül 
helyezése'" tárgyú előterjesztéshez benyújtott szóbeli módosító indítványát, mely szerint a 
rendelet-tervezet 3. §-a kerüljön törlésre.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: Dr. Kun János képviselő úr nem támogatja azt, amit nem ismer. Le van 
írva az előterjesztésben, amit megkapott, elolvasott, felkészülten érkezett a bizottság ülésére. Ha nem 
így tett, az nem a bizottsági tagok hibája, hanem képviselő úr hibája, hogy nem olvassa az 
előterjesztéseket. Le van írva, hogy mit akar törölni polgármester asszony. Kérdezi Kun képviselő úrtól, 
hogy tudja-e, hogy mit akar törölni polgármester asszony; elolvasta-e az előterjesztést, mert akkor 
tudnia kellene.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot a fenti módosítással együtt.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
177/2023. ÍVI. 21.1 GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2023. (VI. 6.) „A fás 
szárú növények és zöldfelületek védelméről és a fakivágás helyi szabályairól" szóló 
rendeletének eltérő szöveggel történő hatálybaléptetéséről, és a korábbi, azonos tárgyú 
rendelet hatályon kívül helyezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „„Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2023. (VI. 6.) „Áfás szárú növények és zöldfelületek 
védelméről és a fakivágás helyi szabályairól" szóló rendeletének eltérő szöveggel történő 
hatálybaléptetése, és a korábbi, azonos tárgyú rendelet hatályon kívül helyezése" tárgyú 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot a 176/2023. (VI. 21.) GJB határozatban 
foglalt módosítással.

5. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek 
használatáról szóló 18/2020. (X. 7.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
178/2023. ÍVI. 21.) GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek használatáról 
szóló 18/2020. (X. 7.) önkormányzati rendelete módosításáráról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek
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használatáról szóló 18/2020. (X. 7.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

6. Az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
179/2023. ÍVI. 21.1 GIB határozata
az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának 
szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az I. kerület közterületein a 
járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának szabályozásáról szóló 
24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

7. A parkolóhely-létesítési kötelezettségről szóló rendelet elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
180/2023. ÍVI. 21 -1 GIB határozata
a parkolóhely-létesítési kötelezettségről szóló rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A parkolóhely-létesítési 
kötelezettségről szóló rendelet elfogadása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

8. A partnerségi egyeztetés szabályairól szóló rendelet elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Nagy Kitti, főépítész: a rendelet valójában a most hatályos kormányrendelet előírásaival összhangban 
készült el. A kormányrendelet - szerepel az előterjesztésben - nagyon részletesen szabályozza a
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partnerségi egyeztetés folyamatát, és nagyon kevés olyan dolog van, amit itt helyi szinten ehhez még 
hozzá tehetnek, de azt hozzá kell tenniük. Abban az esetben tudnak partnerségi egyeztetést lefolytatni, 
ha van ilyen helyi rendeletük; a Kerületi Építési Szabályzat, településképi rendelet, Integrált 
Településfejlesztési Stratégia és Településfejlesztési Koncepció módosításénál szükséges. Partner 
lehet bárki, mert nyilvánosságra hozzák a tervezetet, tehát a helyi lakosok, civil szervezetek, egyházak, 
bárki, de ha van ilyen rendeletük, akkor kötelezően partnerek a szakhatóságok, államigazgatási szervek. 
Az ő véleményük is mindenképpen releváns a számukra, hiszen ha csak a Kerületi Építési Szabályzatra 
gondolnak, akkor nagyon sok szakterülethez kapcsolódnak az abban foglalt előírások. Ezért 
megköszöni, ha a bizottság támogatni tudja ezt az előterjesztést.

Varga Dániel, alelnök: tudja, hogy jelenleg is van ilyen rendelete az önkormányzatnak, tehát nem állja 
meg a helyét, hogy nincs rendelete, azonban két fő különbség van a jelenleg hatályos rendelet és a 
mostani tervezet között. Ez az 1. § (1) bekezdés b) és c) pontja, miszerint egyeztetést kell folytatni a 
kerület Települési Arculati Kézikönyvéről is, illetve a településkép védelméről szóló rendelet kapcsán is. 
Ez az előző rendeletükben nem szerepelt. Kérdezi, hogy miért került bele ebbe a rendeletbe.

Nagy Kitti, főépítész: az előző rendeletük a 314/2021-es kormányrendelet alapján készült, amit még 
tudtak alkalmazni a tavalyi év végéig. Ez alapján módosították decemberben a Kerületi Építési 
Szabályzatot is. Most már azonban nincs lehetőségük ez alapján eljárni, tehát módosítaniuk kell a 
419/2021-es kormányrendelet alapján, és abban ez szerepel. Már ehhez kell igazodniuk az új 
rendeletben. Igen, van ilyen rendeletük, azért helyezik hatályon kívül, mert már nem alkalmazható a 
most hatályos kormányrendelettel. Hatályos még a 314/2021-es kormányrendelet, csak már nem 
alkalmazhatják. Azok akik már megkezdték tavaly ezt a folyamatot, még befejezhetik az eljárásukat ez 
alapján, viszont önkormányzatuk ez alapján már nem fog tudni eljárást indítani.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
181/2023. (VI. 21.1 GIB határozata
a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A partnerségi egyeztetés 
szabályairól szóló rendelet elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

9. Az Úri utca 6. 1/12. szám alatti ingatlan Borsos Miklós Lakásmúzeumként történő 
működtetése
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
182/2023. (VI. 21 d GIB határozata
az Úri utca 6. 1/12. szám alatti ingatlan Borsos Miklós Lakásmúzeumként történő 
működtetéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az Úri utca 6. 1/12. szám alatti 
ingatlan Borsos Miklós Lakésmúzeumként történő működtetése" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

10. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: dr. Láng Orsolya aljegyző asszonyt váltotta, mert 10 órától egyéb 
elfoglaltsága van. Ezzel az alapító okirattal kapcsolatosan annyit szeretne jelezni, hogy az egyik 
bizottsági ülésen érkezett egy módosító indítvány, hogy telephelyként szeretnék az Úri utca 6. szám 
alatti ingatlant megjelölni. A cégtörvény illetve az ügyvédi törvény is előírja, hogy telephelynél használati 
jogcím igazolás szükséges, amit az ügyvéd köteles megvizsgálni. Itt a telephelynél ez nincs meg, tehát 
az alapító okiratba ilyen módon nem lehet még beletenni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
183/2023. ÍVI. 21.1 GIB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratának 
módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári Kulturális Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratának módosítása" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

11. Az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére történő 
pályázat kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
184/2023. (VI. 21.) GIB határozata
az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére történő pályázat 
kiírásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „Az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére 
történő pályázat kiírása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

12. A humán papillomavirus elleni védőoltás támogatása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága 
185/2023. (VI. 21J GIB határozata 
a humán papillomavirus elleni védőoltás támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A humán papillomavirus elleni védőoltás támogatása" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

13. A középiskolai tanulmányokat folytató tanulók iskolába járásának támogatása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
186/2023. (VI. 21.) GIB határozata
a középiskolai tanulmányokat folytató tanulók iskolába járásának támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A középiskolai tanulmányokat folytató tanulók iskolába járásának támogatása" 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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14. Az idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatás biztosítása 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
187/2023. ÍVI. 21.1 GIB határozata
az idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatás biztosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „Az idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatás biztosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

15. A Tábor utca 1 -3-5. sz. alatti ingatlanok előtti támfal és zöldfelület rendezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
188/2023. ÍVI. 21 ü GIB határozata
a Tábor utca 1 -3-5. sz. alatti ingatlanok előtti támfal és zöldfelület rendezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Tábor utca 1-3-5. sz. alatti 
ingatlanok előtti támfal és zöldfelület rendezése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

16. Az Attila Közhasznú Alapítvány 2022. évi támogatási szerződésének módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága 
189/2023. ÍVI. 21 .í GIB határozata
az Attila Közhasznú Alapítvány BDV/17766-3/2022 számú - BDV/17101-4/2023. számú 
szerződéssel már módosított - támogatási szerződésének módosításáról
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az Attila Közhasznú Alapítvány 
2022. évi támogatási szerződésének módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

17. A Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága 
190/2023. ÍVI. 21.1 GIB határozata
a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezéséről és lebonyolításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári Adventi és Karácsonyi 
Vásár megszervezése és lebonyolítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

18. Budavári Állatvédelmi Program és Intézkedési Terv megvalósítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Dr. Kun lános. bizottsági tag: nagyon egyetért azzal, hogy az állatokat védeni kell, és örül neki, hogy az 
önkormányzat is forrást biztosít erre. Hogy mire biztosít forrást, azzal kapcsolatban aggályai vannak. 
Először is kérdezi az Ügyfélszolgálati Iroda képviselőjét, hogy naponta átlagosan hány kutya jelentkezik 
chip leolvasásra az önkormányzat Ügyfélszolgálati Irodájában.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: felhívja képviselő úr figyelmét, hogy hiába jelentkeznének chip 
leolvasásra, ha nincs chipolvasó.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: tudja.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: nyilván nulla, mivel nincs.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: az igényt kívánják kielégíteni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a jó kérdés az lett volna képviselő úrtól, hogy a kerületi állatorvosoknál 
naponta hányán jelentkeznek chip leolvasásra, ugyanis jelenleg a kerületben csak az állatorvosoknál 
van chipleolvasó. Egyébként, ha képviselő úr kapcsolatban lenne a kerületi lakossággal, akkor tudná, 
hogy rendszeresen merülnek fel olyan problémák, hogy elveszett állatokat kell beazonosítani, és 
jelenleg csak az állatomosi rendelőkben, nyitvatartási időben van chipolvasásra lehetőség, illetve egy
két üzemanyagtöltő állomásnál. Az Ügyfélszolgálati Irodájuk 0-24 órában nyitva van, tehát bármikor, ha 
egy kóbor állatot valaki befog, akkor azonosítani tudja. Ez segíti azt, hogy a kerületben elkóborolt
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állatokat minél hamarabb vissza tudjákjuttatni a gazdáikhoz. Erre irányul ez a kezdeményezés. Egészen 
érdekes kérdés ez az Ügyfélszolgálati Iroda felé, hiszen nincs chipleolvasó, tehát nyilván nem jön ide 
senki chipet leolvastatni.

Diganigz Patrícia, ügyfélszolgálati ügyintéző: nem jelentkezett még senki, mivel nincsen chipleolvasójuk. 
Kutyások vannak a kerületben sokan, kutyabarát önkormányzatként jönnek be kutyával, de 
chipleolvasásra nem volt még jelentkező.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: de ha lenne itt egy chipleolvasó, akkor véleménye szerint ugyanúgy nem 
jelentkezne senki, mert nem jutna eszébe, mert nem tudná, hogy van. Javasolja, hogy legyenek a 
kerületben a kutyák szempontjából frekventált területen információk arra vonatkozóan, hogy hol van 
chipleolvasó. Azt olvasta az előterjesztésben, hogy nemcsak az állatorvosoknál van chipleolvasó, 
hanem a közterület-felügyelőknél is, tehát azért több chipleolvasó van. De ha erről nem tud a lakosság, 
akkor nem hiszi, hogy sok embernek eszébe jutna az önkormányzat ügyfélszolgálatára bemenni egy 
kutyával. Fontosabbnak tartaná információt adni arról, hogy hol van chipleolvasó. Nem kerülne sokba 
pár információs tábla kihelyezése, hogy ha valaki kóbor kutyát talál, akkor hol van a legközelebbi 
állatorvos, amit területenként meg lehet mondani, hogy hol van. Nem lenne egy nagy feladat ilyen 
táblákat kihelyezni. Ha úgy adódik, hogy az önkormányzat ügyfélfogadási irodájának 1 km-es 
körzetében nincs más lehetőségük chip leolvasásra, akkor el tudja fogadni, de talán jobb lenne, ha az 
lenne kiírva, hogy a közterület-felügyeletet hívja fel, és 10 percen belül odaér egy közterület-felügyelő, 
és akkor le tudják olvasni. Ezt végig kellene gondolni.
Az információs kiadvánnyal kapcsolatban elmondta, véleménye szerint a kerület lakói vannak olyan 
intelligensek, hogy egy információs kiadvány nélkül is tudják, hogyan kell kisállatokkal foglalkozni. Ezt 
nem tartja olyan ötletnek, ami tényleg előre vinne a probléma megoldásában. Azt üdvözli, hogy 
szeretnének segítséget nyújtani a kisállatoknak, ezért inkább azt javasolja, hogy azt a pénzt, amit erre 
a programra kíván az önkormányzat fordítani, a kerületileg illetékes ebtelep támogatására fordítsák, 
mert szörnyű dolgokat hall az ember, hogy az ebtelepek támogatása mennyire lecsökkent. A gazdasági 
helyzet romlására tekintettel kevesebben tudnak adományozni és ezért kénytelenek a behozott ebeket 
egy idő után elaltatni. Ezt sokkal fontosabb és sokkal égetőbb kérdésnek tartja, mint hogy információs 
kiadványokat terjesszenek. Egy ilyen módosítást szeretne a gondolkodásba bevinni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: megköszönte az észrevételeket. Nagyon sok meglátása van a képviselő 
úr által elmondottakra. Először is szeretné azt lefektetni, hogy amiről képviselő úr próbál információ 
nélkül véleményt nyilvánítani, az egy másfél éves egyeztetési folyamatnak az eredménye, amivel 
kapcsolatban egyébként az önkormányzat szervezett lakossági egyeztetéseket, amin képviselő úr nem 
volt ott sajnos. Ezen polgármester asszony is ott volt, és a kisokosnak a véglegesítése is egy ilyen 
alkalmon történt meg. A kerületi kutyatartó közösségek egységesen kérték azt többek között, hogy 
legyen egy ilyen információs füzet.
Másik téma, amit felhozott, az a chipleolvasás kérdése. Nyilvánvalóan képviselő úr is szokott a 
kerületben közlekedni. Három elég körülhatárolható része osztja a kerületet a Várhegy: van a Duna 
felőli vízivárosi rész, maga a Várnegyed rész, és a Vérmező-Tabán vonalával kapcsolatos krisztinavárosi
tabáni rész, illetve képviselő úr körzete, a Gellérthegy. Nem tudja, hogy mennyire ismerős számára a 
környék. Jelenleg a Budai Vár területén nincs chipleolvasási lehetőség. Az a feltételezés, hogy hívják a 
közterület-felügyeletet, és x percen belül kiérnek, az egy nagyon szép dolog lenne, csak a közterület
felügyeletnek van egy feladata, amit el kell látnia, tehát nem tudják garantálni azt, hogy kiérnek az ebhez 
bizonyos időn belül. Ez isa probléma jelenleg. Ezeket a chipleolvasókat egyébként a kerületi kutyás 
közösségek kérték. Ha képviselő úr részt vett volna ezekkel a közösségekkel az egyeztetéseken, akkor 
tudná. Az kifejezetten rossz irány, hogy az ebtelepeket támogassák, ugyanis azzal nem a felelős 
állattartásra nevelik az embereket, hanem arra, hogy mindegy, hogy felelőtlenül belevág-e valaki egy 
állatnak a megvételébe, ha nem szeretne tovább gondoskodni az állatról, akkor adja oda az ebtelepnek,
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és ott ellesz. Nem lesz el. Nincs olyan ebtelep, ahol egy kutya jól érezné magát, nincs annyi fejlesztés, 
amit egy ebtelepre lehetne költeni, ahol a kutya jól érezni magát. Az a megoldás, hogy a lakosságot 
tájékoztatják arról, hogy milyen felelősségekkel jár egy kutyának a tartása, milyen pénzügyi terhekkel 
jár, milyen időterhekkel jár, miket vegyen figyelembe az előtt, mielőtt megvásárolná ezt a kutyát vagy 
bármilyen állatot. Az állattartás majdnem ugyanolyan nagy felelősség, minta gyerekvállalás. Ez ugyanaz, 
mintha képviselő azt mondaná, hogy ne a tudatos családtervezést támogassák, hanem az árvaházakat, 
és nem probléma az, hogy minél több gyerek kerül árvaházba; legyen jó az árvaház, és akkor jó lesz ott 
a gyerekeknek. Ugyanez a gondolkozás azzal kapcsolatban, hogy inkább az ebtelepeket fejlesszék és 
ne a tudatos állattartást segítsék elő. Ez egy nagyon rossz gondolkodás, és nem előremutató. Azt 
gondolja, hogy szerencsére a kerületi állattartó közösségek, mind a kutyás közösségek, mind a macskás 
vagy egyéb más állattartó közösségek az országos átlaghoz képest kifejezetten felelős állattartók. 
Nyilván vannak azért lokális problémák, mint ahogyan képviselő úr is követi a kerületi híreket, vannak 
kutyatámadások, vannak különböző konfliktusok például kutyások és nem kutyások között. Pontosan 
ezeknek a viselkedési normáknak a megismertetésére szolgál az információs füzet, ugyanis nem 
mindegy az, hogy valaki kimegy egy parkba, ott elengedi a kutyáit és nem foglalkozik vele, mert ott 
együtt él nem csak más kutyás társaival, hanem gyermekekkel, sportolókkal vagy egyéb szabadidős 
tevékenységet végzőkkel a parkban. Van egy olyan alap etikett csomag, amit meg kell, hogy ismerjen 
minden állattartó ahhoz, hogy felelősségteljesen tudjon a társadalom részeként funkcionálni, mint 
állattartó. Ez kifejezetten és bármilyen pártállás nélkül a kerületi kutyás közösségnek a kérése volt, hogy 
legyen egy ilyen információs füzet. Ebben az Információs füzetben egyébként le lesz írva az, hogy hol 
találhatók ezek a chipleolvasó állomások. Ezt a két helyszínt, ami az előterjesztésben szerepel - a Czakó 
utca és az önkormányzat épülete - a közösségek kérték, ugyanis sem a Naphegy-Gellérthegy 
vonzáskörzetében, sem pedig a Várhegyen nincs lehetőség jelenleg chipleolvasásra.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: nagyon örül neki, hogy elnök úr így együtt érez a dolgokkal, csak azt 
szeretné mondani, hogy amit elmondott, azt véleménye szerint a kerületben tudják.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ha képviselő úr kapcsolatban lenne a kerületi polgárokkal, a kerületi 
kutyás közösségekkel, akkor tudná, hogy van egy olyan jelentős csoportja a kerületi állattartóknak, akik 
nincsenek tisztában az alapvető állattartási etikettekkel. Ez okozza a kutyás-kutyás és a kutyás-nem 
kutyás konfliktusokat, amik egyébként egyre növekvő méreteket öltenek a kerületben. Javasolja 
képviselő úrnak, hogy ha van erre esetleg egy-két órája, akkor sétáljon a Vérmezőn, sétáljon a 
Tabánban, sétáljon a Tóth Árpád sétányon, látogasson el a kutyafuttatóikra és így 4 év után kezdjen el 
beszélgetni a kerületi polgárokkal, és akkor megismerheti azt, hogy pontosan mit tudnak, mit nem 
tudnak, mire van igényük és mire nincs igényük. Ha eljött volna képviselő úr az egyeztetésekre, akkor 
tudná, hogy ez az, amit egyébként a kerületi kutyás közösségek szeretnének. Beszélhetnek arról, hogy 
ők mit tudnak, mit nem tudnak, mit szeretnének, mit nem szeretnének. Eelmondták, hogy mit 
szeretnének. Ez az, amit szeretnének.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: szokott beszélgetni emberekkel, onnan veszi az információt, hogy amit 
elnök úr most szeretne, az amúgy is megvan. Különben már mikor megalakították a Média Kft-t, de 
még mindig nincs Várnegyed újság. Ha lenne Várnegyed újság, örülne neki, ha ilyen cikkek 
megjelennének benne. Erre egy külön kiadványt feleslegesnek tart. Persze, hogy egy kutyának is a 
legjobb, mint ahogy egy gyereknek is a legjobb, hogyha családban van. Nem azt szeretné, hogy 
fejlesszék az ebtelepeket, hogyha valaki le akarja adni a megunt ebét, akkor legyen hova leadni, csak 
arra szeretné felhívni a figyelmet, hogy jelenleg olyan helyzetbe kerültek az ebtelepek, hogy kénytelenek 
elaltatni a kutyákat. Reméli, hogy abban a kiadványban, amit akarnak, az is benne lesz, hogy ha valaki 
kutyát akar, akkor az első gondolata az legyen, hogy az ebtelepről válasszon magának egy kutyát, mert 
akkor megmenekül egy kutya a kiirtástól, és családba kerül, ami egy kutyának is nagyon jó dolog. De
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amilyen helyzetben most vannak az ebtelepek, az embertelen; kénytelenek elaltatni a kutyákat, és nem 
megvárni, amíg találnak gazdát nekik.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: annyit szeretne hozzáfűzni a Média Kft-hez, hogy ha a polgármester 
asszony aláírta volna az alapító okiratot, illetve ha megtörtént volna az utalás időben, akkor meg lett 
volna alapítva a cég. A cég most került megalapításra, most jön be az üzleti terv is, és most fog elkezdeni 
majd működni. Kéri, higgye el képviselő úr, hogy míg a jobboldali képviselők azon dolgoznak, hogy a 
Várnegyed újság minél hamarabb megjelenhessen ismételten, addig sajnos polgármester asszony ezt 
folyamatosan akadályozza. De megnyugtatja képviselő urat, hogy érkezik a Várnegyed újság, és most 
minden számla ki lesz fizetve; ígéri, hogy még a spam mappákat is figyelni fogják.

Dr. Kun lános, bizottsági tag: úgy informálták őt, hogy azért csak most írta alá polgármester asszony az 
alapító okiratot, mert az elnök úrék által megjelölt ügyvéd mostanra tudta olyan formában elkészíteni, 
hogy aláírható legyen.

Gulyáis Gergely Kristóf, elnök: képviselő úr félre lett tájékoztatva.
Kérdezi Kun képviselő úrtól, hogy volt-e szövegszerű módosító indítványa vagy nem.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: szövegszerű módosítás nem volt.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági ésjogi Bizottsága
191/2023. ÍVI. 21.í GIB határozata
a Budavári Állatvédelmi Program és Intézkedési Terv megvalósításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budavári Állatvédelmi Program és 
Intézkedési Terv megvalósítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

19. A "Ballagó erdő" pilot megvalósítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyák János képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
192/2023. (VI. 21.1 GIB határozata 
a "Ballagó Erdő” pilot megvalósításáról

25



A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „„A „Ballagó erdő" pilot 
megvalósítása'"'tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

20. Lépcsőzz az egészségedért kampány megvalósítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Dr. Kun lános. bizottsági tag: ha a lépcsőnél még odaírnák, hogy a legközelebbi chipleolvasó hely kóbor 
kutyák számára itt és itt van, az is egy plusz dolog lenne.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
193/2023. (Vl. 21 ü GIB határozata
a Lépcsőzz az egészségedért kampány megvalósításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Lépcsőzz az egészségedért 
kampány megvalósítása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

21. A Hattyú utcára telepítendő mozgatható tartóedények és növények beszerzése
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán képviselő

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
194/2023. A/l. 21.) GIB határozata
a Hattyú utcában telepítendő mozgatható tartóedények és növények beszerzéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Hattyú utcára telepítendő mozgatható tartóedények és növények beszerzése" 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

22. A fővárosi fenntartású nyilvános illemhelyeken bankkártyás fizetési mód biztosításának 
kezdeményezése
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Dr. Kun lános. bizottsági tag: a vállalat a Csatornázási Művek, amely a főváros vállalata, de részben
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eddig külföldi tulajdonban volt. A Főváros szeretné kivásárolni, és ha sikerül a kivásárlás, akkor egy 
emberbarátabb Csatornázási Művek jön létre. Az emberbarát Csatornázási Művek remélhetőleg 
bevezeti a díjmentes használatot, de ha nem is vezeti be, módot ad arra, hogy a kerület üzemeltesse a 
kerület területén lévő, a Fővárosi Csatornázási Művek tulajdonában lévő WC-ket és akkor a kerület meg 
tudja majd valósítani, hogy ne kelljen fizetni azokban a WC-kben sem. Ezt tartaná megoldásnak. 
Különben az sem rossz, ha lehetővé teszik a bankkártyás fizetést, de nem ez a legjobb megoldás, 
hanem az, amit most a főváros készít elő.

Varga Dániel, alelnök: kérdezi, hogy képviselő úrnak nem furcsa-e az egy kicsit, hogy a WC biznisz elég 
nagy Budapesten, és a főváros nem engedélyezi, hogy kártyával lehessen fizetni, csak apróval lehet, Ha 
a Fővárosnak nincsen pénze, akkor kérdés, hogy miért nem érdekelt abban, hogy még több pénze 
legyen. Nagyon sok ember van, aki már nem használ készpénzt, csak bankkártyát, illetve egyéb más 
digitális fizetőeszközt, és ők nem tudnak elmenni ezekbe a mosdókba. A kerület egyébként - mivel 
szerencsére a játszótereken van napközben nyitva mosdó - egész jól áll ingyenes mosdók tekintetében. 
Nem gondolja azt, hogy kiemelt frekventált területeken a bankkártyás megoldás ne jelentene 
megoldást. Nem érti, hogy a Főváros ettől a bevételtől miért akar elesni, és miért nem szeretné 
kifehéríteni ezt a szektort.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: véleménye szerint főpolgármester úr a zuglói parkolásból sokat 
tanulhatott.

Dr, Kun lános, bizottsági tag: egy szóval sem mondta, hogy ne tegye lehetővé, csak azt mondta, hogy 
ez lenne a jó megoldás, az optimális megoldás.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: mivel az előterjesztés a bankkártyás fizetés lehetővé tételéről szól, ezért 
kéri, hogy ragaszkodjanak ehhez a témához.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
195/2023, A/l. 21.) GIB határozata
a fővárosi fenntartású nyilvános illemhelyeken bankkártyás fizetési mód biztosításának 
kezdeményezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A fővárosi fenntartású nyilvános 
illemhelyeken bankkártyás fizetési mód biztosításának kezdeményezése" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

23. A Várlejtőn, az ún. fedett lépcsőről megközelíthető 14208 hrsz-ú, jelenleg névtelen 
közpark Carlile Aylmer Macartney-ről történő elnevezése
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
196/2023. fVI. 21 ü GIB határozata
a Várlejtőn, az ún. fedett lépcsőről megközelíthető 14208 hrsz-ú, jelenleg névtelen közpark 
Carlile Aylmer Macartney -ről történő elnevezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Várlejtőn, az ún. fedett lépcsőről 
megközelíthető 14208 hrsz-ú, jelenleg névtelen közpark Carlile Aylmer Macartney -ről történő 
elnevezése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

24. A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti 
tervének elfogadása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
197/2023. (VI. 2*1.) GIB határozata
a Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervének 
elfogadásáról, valamint a Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társasággal 
közérdekű tevékenység végzése tárgyában szolgáltatási szerződést megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári Média és 
Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervének elfogadása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ezek szerint mégsem olyan fontos a Várnegyed.

Dr. Kun lános, bizottsági tag: itt nem arról van szó, hogy ne legyen, hanem az üzleti tervről volt szó.

25. A Budavári Média Kft. ügyvezetőváltása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
198/2023. ÍVI. 21.) GIB határozata
a Budavári Média és Vérosmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjének 
megválasztásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári Média Kft. 
ügyvezetővéItésa" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

26. A Szentháromság téri zöldfelületi fejlesztés tervezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
199/2023. (VI. 21.) GIB határozata 
a Szentháromság téri zöldfelületi fejlesztés tervezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Szentháromság téri zöldfelületi fejlesztés tervezése" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

27. Az Országház utca 9. számú ingatlan optikai kábellel történő ellátása érdekében optikai 
hálózat terveztetése és engedélyeztetése, valamint a hálózat fizikai kiépítésére irányuló 
beruházás megvalósítására történő felhatalmazás a Budavári Kapu Kft. részére
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
200/2023. (VI. 21.) GIB határozata
az Országház utca 9. számú ingatlan optikai kábellel történő ellátása érdekében optikai hálózat 
terveztetésére és engedélyeztetésére, valamint a hálózat fizikai kiépítésére irányuló beruházás 
megvalósítására történő felhatalmazás a Budavári Kapu Kft. részére

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az Országház utca 9. számú 
ingatlan optikai kábellel történő ellátása érdekében optikai hálózat terveztetésére és
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engedélyeztetésére, valamint a hálózat fizikai kiépítésére irányuló beruházás megvalósítására 
történő felhatalmazás a Budavári Kapu Kft. részére" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

28. A Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség és Természetvédő 
Budavári Polgárőrség egyedi támogatási kérelme elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
201/2023. (VI. 21J GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség és Természetvédő 
Budavári Polgárőrség egyedi támogatási kérelme elbírálásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári 
Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség és Természetvédő Budavári Polgárőrség egyedi 
támogatási kérelme elbírálása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

29. A Budapest I. Kerületi Népjóléti Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelem 
elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
202/2023. M. 21.) GIB határozata
a Budapest I. Kerületi Népjóléti Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelem 
elbírálásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. Kerületi Népjóléti 
Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelem elbírálása" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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30. Önkormányzati támogatásból önkormányzati tulajdonú ingatlanban megvalósuló nyári 
táborok
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyák János képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
203/2023. (VI. 21.) GIB határozata
az önkormányzati támogatásból önkormányzati tulajdonú ingatlanban megvalósuló nyári 
táborokról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az önkormányzati támogatásból 
önkormányzati tulajdonú ingatlanban megvalósuló nyári táborok" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

31. A Közép-Budai Tankerületi Központ 2023/2024-es tanévre nyújtott támogatása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyák János képviselők

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: jelzi, hogy a tankerülettől kérelem a hivatalba ez idáig még nem 
érkezett, és hajói látta, az előterjesztésnek sem melléklete.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
204/2023. ÍVI. 21.1 GIB határozata
a Közép-Budai Tankerületi Központ 2023/2024-es tanévre nyújtott támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Közép-Budai Tankerületi 
Központ 2023/2024-es tanévre nyújtott támogatása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.
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32. A1013 Budapest, Attila út 59. A-B sz. alatti társasház egyedi támogatási kérelme elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyák János képviselők

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: szeretné jelezni, hogy tudomása szerint a kérelem a hivatalba nem 
érkezett be. Az előterjesztésnek melléklete, de nem a hivatalnak küldték meg megfelelő formában, 
illetve ha jól látta, akkor a társasház törvényes képviselőinek a jogviszony igazolása sincs az anyagban.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: úgy tudja a közös képviselőtől, hogy polgármester asszonynak címezve 
megküldte elektronikusan a kérelmet, tehát beérkezett a tegnapi napon.

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: megköszönte a tájékoztatást.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
205/2023. (VI. 21.1 GIB határozata
a 1013 Budapest, Attila út 59. A-B sz. alatti társasház egyedi támogatási kérelme elbírálásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A 1013 Budapest, Attila út 59. A-B 
sz. alatti társasház egyedi támogatási kérelme elbírálása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

33. A Gazdasági és Jogi Bizottság és a Budavári Kapu Kft. Felügyelő Bizottságának személyi 
változásai
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: két lemondás miatt van szükség változásra. Az egyik érinti a bizottságukat 
is, ugyanis dr. Tordai Máté a holnapi nappal lemondott a bizottsági tagságáról. Ezúton is szeretné 
megköszönni a bizottsági munkáját, és további sok sikert kíván ez életben, illetve szintén sok sikert 
kíván az utódjának.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
206/2023. fVI. 21.1 GIB határozata
A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Gazdasági ésjogi Bizottsága 
nem képviselő tagjának megválasztásáról, valamint a Budavári Kapu Behajtási Rendszert 
Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelő bizottság elnökének megválasztásáról
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Gazdasági ésjogi Bizottság és a 
Budavári Kapu Kft. Felügyelő Bizottságának személyi változásai" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2023. június 28.
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